
Minnesanteckningar från styrelsemöte i Villaägarföreningen Dungen den 21 september2009 

Närvarande: Klaus Akrén, Göran Lidgren, Zeljko Maksic, Lotta Stjernberg  

Meddelat förhinder: Rainer Thivan och Kristina Holmgren 

1. Ekonomirapport 
Föreningens ekonomi är god och kassan innehåller 59600. 3 hushåll har inte betalat 
årsavgiften och Zeljko kommer att skicka ytterligare en skriftlig påminnelse. Om inte 
betalning sker kommer muntlig kontakt tas. Enligt stadgarna skall föreningsavgiften vara 
betald senast 15 maj och obetalda avgifter bokförs som skuld till föreningen. 

Zeljko kollar med snöröjaren att vi  är ”på” även den kommande vintern. 

2. Uppföljningar från årsmötet 
a. Bokningschema är inte uppsatt i ”hobbyrummet”. Göran ansvarar för att så sker. 
 
b. Takinspektionen 
Klaus har varit i kontakt med Smista tak angående en komplett takrenovering av sitt tak. 
Uppskattad kostnad blir 250-280 kr/kvm (våra tak är ca. 70 kvm) och till det kommer 
plåtslagararbeten. Totalt landar det troligen runt 25 000 kr/tak. 

Den beslutade takinspektionen har tyvärr dröjt och besked om när inspektionerna 
kommer att ske behövs snarast. Göran kontaktar Eric för att skynda på processen.  
Om inspektionerna dröjer alltför mycket finns anledning att gå direkt till varje hushåll 
angående offert från Smista tak. Göran mejlar styrelsen efter kontakt med Eric. 

3. Föregående styrelseprotokoll (20/4) justerades och lades till handlingarna. 
 

4. Gräsklippningen har fungerat hyfsat men ett fel på den nya gräsklipparens växellåda 
(mycket ovanligt fel) gjorde att klippningen stannade av under några veckor. Felet 
åtgärdades utan kostnad som ett garantifel. 
 

5. ”Grindfrågan”. Bestämdes att styrelsen inte ingriper vad gäller grinden utan längan får 
lösa detta själva. Göran kontaktar berörda angående att inte mejla ut ”grindklagomålen” 
till alla hushåll i Dungen. 
 

6. Som dag för höststämman föreslogs endera av 22/10, 2/11, 3/11, 5/11. Göran kontaktar 
kommunen angående bokning av Juringe magasin. 
 

7. Som höststäddag föreslogs 7 november (reservalternativ 14/11). 
 

8. Inga övriga frågor fanns. 

Vid protokollet, Göran 
 


